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تغییر میزبان برای جشن قهرمانی
هفته پایانی لیگ یک فوتبال ایران روز دوشنبه برگزار 
خواهد شد و خیبر خرم آباد که صعودش را به لیگ 
برتر حتمی کرده، در شــیراز مهمان شهرراز است. 
باشگاه خیبر از باشگاه شیرازی درخواست کرده که 
با توجه به حســاس نبودن این دیدار برای شهرراز، 
این دیدار در ورزشــگاه خانگی خیبر برگزار شود و 
تیم لرســتانی تمام هزینه های رفت و آمد و اسکان 
حریفش را پرداخت کند تا شهرراز بدون هزینه کردن 
ریالــی در زمین خیبر از این تیم میزبانی کند.دلیل 
این تصمیم مدیران باشگاه خیبر این است که قصد 
دارند مراسم قهرمانی این تیم در لیگ یک و اهدای 
مدال را برابر هواداران خود جشــن بگیرند و روزی 
باشــکوه را برای هواداران لرستانی رقم بزنند. به این 
ترتیب  با موافقت باشگاه شیرازی این بازی در خرم 
آباد برگزار خواهد شد تا سازمان لیگ بتواند برای این 

تیم در حضور هواداران جشن قهرمانی بگیرد.

یک بازداشتی دیگر در فدراسیون 
فوتبال

در ادامه بررســی و پیگیری پرونده پرداخت رشوه از 
سوی باشــگاه مس رفسنجان، حالا خبر رسیده که 
یک مدیر فوتبالی دیگر بازداشت شده است. در رابطه 
با پرونده باشگاه مس رفسنجان، فریبرز محمودزاده، 
مسئول پیشــین کمیته نقل وانتقالات سازمان لیگ 
فوتبال ایران امروز بازداشــت شده است. به گزارش 
ایســنا در این پرونده پیش از این خداداد افشاریان، 
رئیس پیشــین کمیته داوران فدراســیون فوتبال 
بازداشت شــده بود و یک فرد رسانه ای هم با با قید 

وثیقه آزاد شده است.

اعلام برنامه تیم ملی برای دیدار مقابل 
ازبکستان

تیم ملی فوتبال ایران توانســت در مرحله مقدماتی 
جام جهانــی ۲۰۲۶ مقابل هنگ کنــگ به برتری 
برســد.کاروان تیم ملی پس از سفری طولانی بامداد 
روز شــنبه به تهران بازگشت و طبق برنامه تیم ملی 
عصر  دیروز با حضور در سالن به تمرین وزنه خواهد 
پرداخت. بازیکنان تیم ملی اولین تمرین خود را فردا 
در زمین چمن انجام می دهد و روز سه شنبه آخرین 

بازی خود را برابر ازبکستان انجام خواهد داد.

نصیرزاده در تراکتور ماندنی شد
پیرو درخواســت کناره گیری هوشــنگ نصیرزاده 
از ســمت مدیرعاملی، مجمع ســهامداران و هیأت 
مدیره باشگاه تراکتور ضمن مخالفت با این موضوع، 
نصیرزاده را تا انتهای پروســه واگذاری سهام باشگاه 
مکلف به فعالیت اعلام کرد.براین اســاس، هوشنگ 
نصیرزاده تا پایان پروســه واگذاری سهام، به عنوان 
نائب رئیس هیأت مدیره، مدیرعامل و ســخنگوی 
باشــگاه تراکتور به فعالیت خود ادامــه خواهد داد.

همچنین طبق اعلام مجمع ســهامداران باشــگاه 
تراکتور، مسئولیت و اختیارات نقل و انتقال بازیکنان 
و انتخاب سرمربی به مالک جدید که از طریق هیأت 
فوتبال تعیین می شود، واگذار شده و مدیریت فعلی 
باشگاه تراکتور در مقطع کنونی هیچ فعالیتی در این 

زمینه ندارد.

زمان آغاز تمرینات استقلال مشخص شد
تمرینات تیم فوتبال استقلال برای آماده سازی حضور 
در رقابت های فصل آینده لیگ برتر از اواسط تیر ماه 
اســتارت خواهد خورد.آبی پوشــان روزهای دهم تا 
پانزدهم تیر دور جدید تمرینات خود را آغاز خواهند 
کرد و اگر مشــکل ایجاد نشود یک اردوی ۱۰ روزه 
خارجی را خواهند داشت.استقلال یکی از نمایندگان 
ایران در لیگ نخبگان آســیا در فصل آینده خواهد 

بود.

31 بازیکن در اردوی تیم ملی جوانان
لیست بازیکنان تیم فوتبال جوانان کشورمان برای 
برپایی اردویی در روزهــای پایانی خرداد ماه اعلام 
شد. اسامی بازیکنان دعوت شده به اردوی تیم فوتبال 
جوانان کشــورمان که از ۲۰ تا ۲8 خرداد ماه ۱4۰3 
برگزار خواهد شد به شــرح زیر است:حسام نفری، 
سینا معظمی تبار، اســماعیل قلی زاده، سیدمهدی 
مهدوی، آرمین عباســی، سمیر حبوباتی، علی اصغر 
شیخ الاســلام، ابوالفضل زمانی، علیرضا همایی فرد، 
عباس کهریــزی، مبین دهقان، افشــین صادقی، 
علیرضا شریفی، رامتین خلجی، ابوالفضل سوختانلو، 
رضا  میرزاییان، آرشا شکوری، نیما اندرز، ابوالفضل 
ذلیخایی، محمد عســگری، فرهان بزرگیان، عرفان 
درویش عالی، علی حسنی، ضرغام سعداوی، ابوالفضل 
موردی، یوســف مزرعه، یعقوب براجعه، امیرمحمد 
رزاقی نیــا، ماهان صادقی، رضا غندی پور و کســری 

طاهری.

تمدید قرارداد دروازه بان منچسترسیتی
باشگاه منچسترسیتی قرارداد دروازه بان آلمانی اش 
را تمدید کرد. باشگاه منچسترسیتی قرارداد اشتفان 
اورتــگا دروازه بان آلمانی اش را برای یکســال دیگر 
تمدید کرد و بــه این ترتیب او تا پایــان ماه ژوئن 
۲۰۲۶ تحت قرارداد این باشــگاه لیگ برتری خواهد 
بود. دروازه بان پیشین تیم های آرمینیا بیلفلد و مونیخ 
۱8۶۰ در ســال ۲۰۲۲ به منچسترسیتی پیوست و 
تاکنــون در 34 بازی برای ایــن تیم به میدان رفته 
است.اورتگای 3۱ ساله با این تیم دو قهرمانی در لیگ 
برتر انگلیس، یک قهرمانی در جام حذفی انگلیس، 
یک قهرمانی در لیــگ قهرمانان اروپا، یک قهرمانی 
در ســوپرجام اروپا و یک قهرمانــی در جام جهانی 

باشگاه ها را تجربه کرده است.

مستطیل سبز

صعود تیم ملی تنیس روی میز در 
رنکنیگ جهانی

فدراســیون جهانی تنیس روی میز رده بندی جدید 
تیم های جهان را منتشر کرد. در این رده بندی تیم ملی 
مردان ایران با ۱8۱۰ امتیاز از رده ۱۹ به ۱۷ صعود کرده 
است.در رده بندی جدید منتشر شده از سوی فدراسیون 
جهانی تنیس روی میز و در بخش بانوان، تیم ایران با 

48۶ امتیاز در جایگاه 4۰ قرار دارد.
در بخــش مردان رنکینگ جهانی فدراســیون جهانی 
تنیــس روی نیز، چین، آلمان و فرانســه به ترتیب در 
رده های اول تا ســوم هستند. در بخش بانوان این سه 
جایگاه به ترتیــب در اختیار چین، ژاپن و کره جنوبی 

است.

۹ مدال ملی پوشان جوجیتسو در ترکیه
نمایندگان ایران در اولین روز از رقابت های تور جهانی 

جوجیتسو برزیلی موفق شدند به پنج مدال طلا، سه 
رقابت های تورجهانی جوجیتسو برزیلی به میزبانی ترکیه 
در اســتانبول، از روز ۱8 خرداد آغاز شد که حاصل کار 
نمایندگان ایران در این روز پنج مدال طلا، ســه نشان 

نقره و یک برنز بود.
در مسابقات مستر، غفار میرزایی نماینده وزن ۷۷ کیلو 
طلا گرفت و صادق زارع صاحب مدال نقره شد.در وزن 
8۵ کیلو امیرعلی کاظمی برنز گرفت و ســیدمهدی 

حسینی صاحب گردن آویز طلا شد.
در وزن ۱۲۰ کیلو عرفان انوری به مدال نقره دست یافت 
و ســعید ناصح فر به مدال طلا دست یافت. مصطفی 
اجاقی در وزن ۹4 کیلو طلا کسب کرد و در ۱۲۰+ کیلو 
امیرحسین محسنی به مدال نقره دست یافت. در این 

وزنعلیرضا شهری  نیز صاحب نشان طلا شد. 

مجمع عمومی کنفدراسیون کوراش 
آسیا در تهران برگزار شد

مجمع عمومی کنفدراســیون کوراش آســیا با حضور 
رئیس فدراسیون جهانی و رئیس فدراسیون ووشو ایران 
برگزار شد.ددر این مجمع حیدر فرمان رئیس فدراسیون 
جهانی کوراش، کومیل روزیف رئیس کنفدراسیون آسیا، 
فرخ دبیرکل کنفدراسیون آسیا، محمدرضا نصیری نژاد 
دبیرکل فدراسیون جهانی، امیر صدیقی رئیس فدراسیون 
ووشو ایران، کوروش خسرویار رئیس کمیته فنی آسیا و 
نمایندگان کشــورهای عضو این کنفدراسیون حضور 
داشتند. همچنین جعفر سمیعی و مسعود طاهری به 
عنوان نمایندگان ایران در این مجمع شرکت کردند.در 
این نشست امیر صدیقی رئیس فدراسیون ووشو درباره 
نحوه برگزاری مسابقات کوراش قهرمانی آسیا در تهران 
توضیحاتی را ارائه داد..تصمیم گیری درباره برخی مسائل 
پیرامون کنفدراسیون کوراش آسیا در مجمع انجام شد. 

شکست هندبال دختران ایران برابر 
بلاروس

نخستین بازی دوستانه ی تیم ملی هندبال دختران جوان 
ایران و زنان بلاروس در سالن فدراسیون هندبال برگزار 
شد.نیمه اول این دیدار، نزدیک و پایاپای دنبال شد و تا 
اواسط دقیقه ۲۰، بازی هر دو تیم نزدیک پیش رفت اما 
پس از این دقایق دختران بلاروس توانستند ۲ گل پیش 
بیفتند و در دفاع هم خوب ظاهر شــدند تا در نهایت 
این نیمه ۱3 - ۱۹ به ســود حریــف اروپایی به پایان 
برسد.مصدومیت بازیکن شــماره ۶۶ بلاروس از ناحیه 
مچ پا یکی از حاشــیه های این نیمه بود. در نیمه دوم 
روند بازی بازیکنان ایران بهتر شد و توانستند در حمله 
و دفاع موفق تر ظاهر شــوند امــا در نهایت این بازی با 
نتیجه ۲۶ بر 3۱ به سود بلاروس به پایان رسید. نشمین 
شافعیان، ســرمربی تیم هندبال دختران ایران پس از 
پایان این دیــدار با ابراز رضایت از عملکرد بازیکنانش، 
گفت: همه خیلی خوب بودند و البته بازی خیلی خوبی 
داشتیم. سرعت حریف، ما را غافلگیر کرد و گلر و خط 
زن بلاروس کار را برای ما سخت کردند اما برای اولین 

بازی تدارکاتی خیلی خوب بودیم.

ماراتن قهرمانی بسکتبال به بازی پنجم 
کشید

تیم بسکتبال طبیعت با شکست دادن شهرداری گرگان، 
ســری فینال لیگ برتر را به بازی پنجم کشــاند. بازی 
چهارم سری فینال سوپر لیگ بسکتبال مردان ایران به 
میزبانی تیم طبیعت در ســالن آزادی تهران برگزار شد 
کــه در پایان، تیم طبیعت تهران با نتیجه 8۶ - 8۲ به 
پیروزی دســت یافت تا سری به بازی پنجم در گرگان 
بکشد. سری فینال سوپر لیگ بسکتبال ایران به صورت 
3 از ۵ برگزار می شــود، هر تیمی که 3 بار حریف خود 
را شکست دهد برنده سری فینال شده و قهرمان لیگ 
می شود. در حال حاضر با این نتیجه، سری ۲ - ۲ مساوی 

است و قهرمان لیگ در بازی پنجم مشخص می شود.

تجلیل از پیشکسوت نامی کشتی و 
کاراته

مراســم تجلیل از اســتاد محمدعلی صنعتــکاران از 
پیشکسوتان کاراته کشورمان در سالن شهید افراسیابی 
تهران برگزار شد.در این مراسم که خانواده صنعتکاران 
نیز حضور داشتند از زحمات این پیشکسوت ارزنده که 
خدمات شایانی در رشته کاراته و کشتی از خود به جا 
گذاشــت، تجلیل به عمل آمد. سیدحسن طباطبایی 
رئیس فدراسیون کاراته، جمشید سلیمی، باقر آقامیری 
و جمعی از پیشکسوتان، مربیان و قهرمانان کاراته حضور 
داشتند. نخستین دوره مسابقات آسیایی پیشکسوتان 
کاراته به میزبانی سبک شــوتوکان JSKA با حضور 
بیش از 3۰۰ کاراته کا، در سالن شهید افراسیابی تهران 
برگزار شد.محمدعلی صنعتکاران در سال ۱348 )پس 
از کسب عناوین متعدد قهرمانی در کشتی( با حضور در 
کشور ژاپن موفق به اخذ نمایندگی انجمن کاراته ژاپن 

JKA شد.

ذره بین

همدلی| گــروه ورزش: هشــتمین دیدار 
تیم ملــی والیبال در لیگ ملت ها نیز حاصلی 
جز شکست در پی نداشت. میدانی که قرار بود 
در آن تیم ایران بجنگد تا چنانچه المپیکی هم 
نشد بازنده   ای سرافراز باشد؛ این گونه نشد و 
تیم ایران نه تنها المپیکی نمی شود که به زنگ 

تفریح تمام رقیبانش تبدیل شده است.
در ادامــه هفته دوم این مســابقات تیم ملی 
ایران در شــرایطی به مصاف ترکیه دیگر تیم 
بدون برد این رقابت ها رفت که دیگر خبری از 
پائز مربی برزیلی- فرانسوی تیم ایران نبود و 
پیمان اکبری سرمربی موقت تیم ملی در این 
دیدار سکان هدایت تیم را در دست داشت با 
این حال باز هم تیم ایران باخت و این بار 3 بر 
یک تا به طور کلی رویای المپیکی شدن نقش 
بر آب شود. این تیم پیش از این برابر تیم های 
کوبا، ایتالیا، صربستان، آرژانتین، ژاپن، برزیل و 

بلغارستان نیز تن به شکست داده بود. 
با این هشت شکست ایران اکنون  با ۱84.۷8 
امتیاز در جایگاه هفدهم رنکینگ جهانی قرار 

دارد.
تــا پیش از لیگ ملت ها تیم های فرانســه به 
عنوان میزبــان المپیک، لهســتان، آمریکا، 
ژاپن، برزیل، آلمان و کانادا سهمیه مستقیم 
بازی های پاریس را به دســت آورده  بودند که 
تنها پنج ســهمیه باقی می ماند. از این تعداد 
هم یک سهمیه به قاره آفریقا تعلق می گیرد 
چرا که تمامی قاره ها باید در المپیک نماینده 
داشته باشند. به این ترتیب چهار سهمیه باقی 

می ماند.
برای چهار ســهمیه باقی مانده که در  پایان 
دور مقدماتی لیگ ملت ها توزیع می شــود 
چند تیم شرایط بهتر دارند. ایتالیا، آرژانتین 
و اسلوونی فاصله امتیازی مطمئنی دارند و با 
توجه به نتایجی که کســب کرده اند به نظر 
می رسد ســهمیه خود را قطعی کرده اند.در 
حال حاضر صربســتان با ۲4۵.34 امتیاز در 
رتبه نهم رنکینگ ایستاده و کوبا با ۲4۱.۰۹ 
امتیاز در جایگاه یازدهم قرار دارد.این دو تیم 
برای کسب سهمیه المپیک تلاش می کنند 
اما ایران که روی کاغذ شانس اندکی داشت، 

بــا 4 باختی که در هفتــه دوم لیگ ملت ها 
متحمل شــد، فاصلــه امتیازی زیــادی با 
صربستان و کوبا پیدا کرد تا حتی روی کاغذ 
هم شــانس صعود به المپیک ۲۰۲4 پاریس 

را از دست دهد.
تقوی: چرا دلار به مربی بازنده بدهیم؟

پیش از دیدار با ترکیه بود که از فدراســیون 
والیبال خبر رسید پائز سرمربی تیم ملی اخراج 
شــده اســت. میلاد تقوی رئیس فدراسیون 
والیبال در این خصوص گفــت: والیبال اول 
فروردین با رای مجمع آمدم و پنجم فروردین 
کارم را شــروع کــردم. وقتی آمــدم قرارداد 
آقای پائز عقد شــده بــود و برنامه هایش هم 
در مورد اردوها تنظیم شــده بود. وقتی آمدم 
صحبت هایی در مورد دســتیارها با او داشتم. 
برخی فکر می کنند دنبال مقصرسازی هستیم 
اما مهم مقصر نیســت بلکه مردم از وضعیت 

فعلی تیم ملی ناراحت هستند.
او ادامه داد: اصــل آوردن مربی خارجی این 
بود که نوار باخت های گذشته را تغییر بدهیم 
یعنی چه توجیهی داشت دلاری پول بدهیم. 
چیزی که الان شــاهدش هســتیم ظرفیت 

والیبال ایران نیست. می گویند چرا بازیکنان 
را عوض نمی کنید اما طبق قانون اول بازی ها 
3۰ بازیکن اســم را می دهیــم و خارج از آن 
نمی توانیم ببریم. البته تغییر بازیکن در دستور 

کار جدی ماست.  
تقوی خاطرنشان کرد: همیشه گفتیم که باید 
به مردم پاسخگو باشیم چرا که والیبال متعلق 
به مردم اســت. نظرات مردم را می خوانیم و 
احساســات آن ها را می بینیم. اعتقاد دارم که 
کسانی که از اســتراحت و خواب شب خود 
زدنــد و روی والیبال تعصب دارند حق دارند 

که امروز ناراحت باشند.
اکبری: رو جنبه روحی تیم کار خواهیم کرد

پیمان اکبری، سرمربی موقت تیم ملی ایران 
پس از شکست برابر ترکیه گفت:: وقتی نتیجه 
نگیریم، نمی توان گفت بازی خوب بوده است. 
البته از لحاظ فنی برخی مواقع خوب بودیم. 
با توجه به شرایطی که داریم و بحرانی که در 
آن قرار داریم، در حد پنج، شش ساعت زمان 
داشتیم تا بازیکنان را از لحاظ روانی برگردانیم. 
بازیکنان مقابل بلغارستان از لحاظ روانی افت 
کردند و شرایط خوبی نداشتند بنابراین سعی 

کردیم بــا آن ها صحبت کنیم تا با شــرایط 
بهتری مقابل ترکیه قرار بگیرند.

او افــزود: مقابل ترکیه بــازی برابر بود و اگر 
روی امتیازات حســاس و مخصوصا توپ های 
برگشتی اشتباه نمی کردیم و عملکرد بهتری 
داشتیم، بازی می توانست به گونه دیگری رقم 

بخورد. 
اکبری با اشــاره به شــرایط روانی بازیکنان 
تصریــح کرد: درمجموع ایــن بازی هم تمام 
شد و بزرگ ترین کاری که الان می توان انجام 
داد این است که بازیکنان را از لحاظ روانی به 
شرایط نرمال برگردانیم چون افت شدیدی در 
روح و روان دارند. طبیعی است وقتی می بازی 
این اتفــاق رخ می دهد. تلاش می کنیم برای 
هفته آینــده بازیکنان را از لحــاظ روانی به 
شرایط ایده آل برگردانیم  و عملکرد خوبی در 

چهار بازی پایانی داشته باشیم.
ســرمربی تیم ملی در مورد برنامه تیم ملی تا 
آغاز هفته ســوم لیگ ملت هــا گفت: باید به 
بازیکنان استراحت داده شود تا فکرشان بازتر 
شود و اردوی چند روزه ای در اوزاکا تا قبل از 

مسابقات هفته بعد  لیگ ملت ها داریم.

رئیس فدراسیون: این ظرفیت واقعی ما نیست 

والیبال ایران زنگ تفریح رقیبان!

همدلی| ســرمربی اسبق پرســپولیس گفت: 
پرسپولیس در این فصل رقابت خوبی با حریفان 

داشت و با شایستگی به عنوان قهرمانی رسید.
 گابریل کالدرون سرمربی مطرح آرژانتینی بعد از 
جدایی جنجالی برانکو ایووانکویچ از پرسپولیس در 
دهم تیر ماه سال ۱3۹8 به صورت رسمی هدایت 
این تیم را برعهده گرفت. اگرچه این مربی در ابتدا 
نتوانســت نتایج خوبی کسب کند و مورد هجمه 
هواداران قرار گرفت امــا در پایان نیم فصل اول 
موفق شد پرسپولیس را قهرمان نیم فصل کند.

کالدرون در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در خصوص 
قهرمانی پرسپولیس در بیســت و سومین دوره 
رقابت های لیگ برتر گفت: باید بگویم از این اتفاق 
خیلی خوشحال هستم. پرسپولیس در این فصل 
رقابت خوبی با حریفان داشــت و با شایســتگی 
به عنوان قهرمانی رســید. باید این قهرمانی را به 
هواداران تبریک بگویم و برای آنان و بازیکنان تیم 
به شدت خوشحال هستم. امیدوارم این روند برای 
آنها ادامه داشته باشد.وی در پاسخ به اینکه هنوز 
بازی های پرسپولیس را دنبال می کند یا خیر گفت: 

کــم و بیش بازی های این تیم را دنبال می کنم و 
خوشــحال هســتم که این تیم موفق شد برای 
شانزدهمین بار قهرمان رقابت های لیگ شود. این 
قهرمانی را بار دیگر به هواداران تبریک می گویم.این 
مربی در تمجید از هواداران پرسپولیس خاطرنشان 
کرد: من در تیم ها و کشورهای مختلفی مربیگری 
کــرده ام باید بگویم هواداران پرســپولیس یکی 
از بهترین ها در دنیا هســتند و می دانم چقدر از 
قهرمانی تیم خوشحالند. این موضوع حس خوبی 
را به مــن می دهد. من ماموریت نیمه تمامی را با 
آنها داشته ام و برای آنها و تیم محبوب شان آرزوی 

موفقیت می کنم.

همدلی| بعد از پایان قرارداد با برنتفورد، حالا 
سامان قدوس مورد توجه مالمو در لیگ سوئد 
و همچنین استقلال از لیگ ایران قرار گرفته 

است.
به گزارش ایرنا، اوائــل فصل ۲۰۲۰-۲۰۲۱ 
چمپیونشیپ بود که سامان قدوس تصمیم 
گرفت به انگلیس بــرود و پیراهن برنتفورد 
را بپوشــد. از فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۱ تا ۲۰۲4-

۲۰۲3 قــدوس و برنتفــورد در لیــگ برتر 
جزیره حضور داشــتند. با پایان این فصل و 
اتمام قرارداد قدوس، ستاره ایرانی در لیست 
تمدیدی ها قرار نگرفــت تا به عنوان بازیکن 
آزاد پیشــنهادهای خود را بررسی و بهترین 

گزینه را انتخاب کند.
مالمو مشتری دائم و البته پر و پا قرص قدوس 
است. ســامان در مالمو متولد شده و بارها از 
علاقــه خود برای بازی در تیــم زادگاه خود 
ســخن گفته است. گویا طرفین مذاکراتی را 
آغاز کرده اند و قرار اســت بعد از پایان اردوی 
تیم ملی ایران دور یک میز بنشینند و توافق را 

نهایی کنند.با این حال و ظرف روزهای اخیر 
نام سامان قدوس در لیست باشگاه استقلال 
نیــز قرار گرفته و جواد نکونام از مســئولان 
هولدینگ خلیج فارس خواسته تا هر طور که 
شده این هافبک 3۰ ساله تیم ملی را به حضور 

در لیگ ایران راضی کنند.
قــدوس که در طول 4 فصل ۱۰8 بازی برای 
برنتفــورد انجام داد و ۶ گل به ثمر رســاند، 
برای حضور در اســتقلال موانعی پیش روی 
خود دارد. بر خلاف شایعات خدمت سربازی 
جزء این موانع نیست، چرا که گفته می شود 

مشکل او حل شده است.

سرمربی سابق پرسپولیس:

ماموریت نیمه تمامی در ایران دارم
ستاره تیم ملی سر دوراهی 

مالمو سوئد یا استقلال ایران؟

همدلی| گروه ورزش: »حســن یزدانی« ســتاره کشتی آزاد و 
جهان پس از هشت ماه دوری از دنیای قهرمانی بازگشتی مقتدرانه 
به دنیای قهرمانی داشت و با کسب مدال طلا در رقابت های بین 
المللی مجارستان به عضویت تیم ملی کشتی در پیکارهای المپیک 
۲۰۲4 درآمــد؛ حالا او از تلاش برای برطرف کردن ضعف هایش 
در هفته های باقی نانده تا المپیک می گوید و محسن کاوه سرمربی 
تیم ملی از فرصت طلایی شــاگردش برای کسب دومین طلای 

المپیک.
حسن یزدانی پس از قهرمانی در تورنمنت مجارستان اظهار کرد: 
خوب بود. آمادگی نسبی ۵۰ ، ۶۰ درصدی داشتم. مدت ها هم بود 
که از میادین دور بودم. این اواخر که اسم مرا برای این تورنمنت 

اعلام کردند ۲۵ روز فرصت داشتم که تمرین کشتی کنم.
وی افزود: خداراشکر رفته رفته بهتر شدم. در مسابقه هم به خاطر 
آمادگی نسبی ممکن است دچار اشتباه شویم. حریفان هم از این 

فرصت ها استفاده کردند و پوئن هایی گرفتند.
حسن یزدانی گفت: امیدواریم در فرصتی که تا المپیک باقی مانده 
بتوانم نقاط ضعف را پوشــش دهم و کشــتی بهتری برای مردم 

کشورم بگیرم.
همچنین محسن کاوه سرمربی تیم ملی کشتی آزاد به ایسنا گفت: 
هدف اصلی ما برای اعزام حسن یزدانی به این مسابقات این بود 
که او بعد از عمل جراحی در یک رویداد خوب و با کیفیت از نظر 
آمادگی بدنی امتحان شــود. گروه او طــوری بود که با 3 حریف 
که از نظر کیفی خوب بودند مبارزه کرد. درســت اســت یزدانی 
همه رقبایش را با اختلاف برد اما حریفان او از نظر کیفی خوب و 

مدال دار بودند و این مسابقات محک بسیار خوبی برای یزدانی بعد 
از عمل جراحی و دوری چند ماهه از میادین بود.

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد، افزود: فکر می کنم نمایش یزدانی در 
این مسابقات نوید بخش روزهای خوب برای کشتی ما در المپیک 
است. یزدانی با اراده قوی آمد و هیچکدام از حریفانش را هم دست 
کم نگرفت. او خیلی خوب ظاهر شد تا دوبنده تیم ملی در المپیک 

پاریس را بر تن کند.
او در ادامه درباره شرایط تیم ملی کشتی آزاد در فاصله ۲ ماه مانده 
به حضور در المپیک، گفت: اگر فاصله بین المپیک توکیو تا الان 
را بررسی کنیم می بینیم عموزاد، امامی و حتی آذرپیرای جوان 
برای المپیک جا افتاده و با تجربه تر شــده اند و وقت آن است که 
به هدفی که دارند برسند. فکر می کنم حسن یزدانی نیز با مدال 
طلای المپیک در کشتی و ورزش ما جاودانه می شود. امیرحسین 
زارع نیز به بلوغ کامل رسیده و شایسته رسیدن به بهترین نتیجه 

است. در همه وزن ها امیدوار هستیم اما فراموش نکنیم در المپیک 
همه رقیبان خوب هستند و کار سختی در پیش داریم.

کاوه تصریح کرد: عموزاد ۵ یا ۶ حریف خوب دارد، یونس امامی 
نیز در ۷4 کیلوگرم رقیبان بســیار خوبی در پیش خواهد داشت 
و این وزن پرترافیک اســت. در وزن یزدانی نیز درست است که 
دیوید تیلور نیست اما بروکس هم با نمایشی که داشت نشان داد 
کشــتی گیر قابلی است و نباید او را دست کم گرفت. آذرپیرا نیز 
جوانی است که سعی می کنیم به خودباوری برسد. او هم روز به 
روز بهتر می شود و اگر در المپیک روزش باشد می تواند دست به 
کار بزرگی بزند. زارع هم اگر حریفانش را دســت کم نگیرد امید 
زیادی برای کسب خوشرنگ ترین مدال خواهد داشت. البته با همه 
این اوصاف اتفاقات و این که روز کشــتی گیر باشد نیز در کسب 

نتیجه اهمیت زیادی دارد.
وی درباره انتظار از مســئولان در آستانه المپیک، گفت: بر روی 
مــدال المپیک هیچ قیمتی نمی توانیم بگذاریم. مســئولان هم 
یکسری صحبت هایی کردند اما بچه ها برای بزرگ شدن در کشتی 

جهان می خواهند خودشان را نشان بدهند.
کاوه درباره این که تجربه او می تواند به تیم ملی در المپیک کمک 
کند، خاطرنشــان کرد: در این چندین ساله در عرصه مربیگری 
ســعی کردم هر روز بیش تر یاد بگیرم. خدا را شکر ارتباط خوبی 
با بچه ها دارم و کادر فنی خوبی داریم. همه دســت به دست هم 
داده ایم تا بچه ها موفق باشند. تمام تلاش ما این است هر چه در 
این سال ها یاد گرفته ایم را به بچه ها منتقل کنیم تا در المپیک به 

بهترین نتیجه برسیم.

کاوه: او می تواند جاودانه شود

یزدانی: نقاط ضعفم را تا المپیک برطرف می کنم


